

《单词百科:hysterectomy是什么意思?hysterectomy怎么发音?hysterectomy的解释和用法》

英语单词hysterectomy是什么意思?hysterectomy怎么读?hysterectomy怎么发音?简答网为您整理了hysterectomy的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



hysterectomy怎么读

hysterectomy的读音:[h st rekt mi]

hysterectomy的意思

1、n.子宫切除术;

hysterectomy的双语例句

1、Objective To compare effects of two vagina preparation in complete hysterectomy under abdominoscope.

目的比较腹腔镜下全子宫切除术术前两种阴道准备方法预防感染的效果.

2、 The ratio of abdominal to vaginal hysterectomy is approximately 3:1.

经腹与经阴道子宫切除术比率为3:1.

3、 Myth 12 : I must hae a hysterectomy to treat cervical cancer.

误解 12: 我必须采取子宫切除术治疗宫颈癌.

4、 Objective : To investigate Endocrinological function after ovarian transposition and radical hysterectomy in patients with cervical cancer.

目的分析年轻子宫颈癌患者卵巢移位术后的卵巢功能情况.

5、 There is a small rim of vaginal cuff from this hysterectomy specimen.

标本带有小片阴道断端边缘.

6、 Laparoscopic surgical procedures include gallbladder, appendix , and tumour removal ; tubal ligation; and hysterectomy.

腹腔镜在手术上的应用有切除胆囊、 阑尾和肿瘤, 以及输卵管结扎和子宫切除术.

7、 Objective To explore the method and effect of abdominal subtotal hysterectomy.

目的探讨腹式子宫次全切除术的方法和效果.

8、 Objective : To study the clinical effect of abdominal hysterectomy with Joel Cohen incision.

目的: 探讨JoelCohen切口子宫切除术的临床价值.

9、 Objective : To study the operative methods and the clinical effect interstitial supracervical hysterectomy (CISH).

目的: 探讨腹腔镜筋膜内子宫切除术 (CISH) 的手术方法和临床效果.

10、 Irregular or prolonged menstruation and hysterectomy were associated both with chronic LBP and chronic UEP.

月经不规则或经期延长、 子宫切除术史与慢性下腰痛及慢性颈肩痛都有联系.

11、Objective : To analyze the development and prevention of urine retention postoperative epidural analgesia after hysterectomy.

目的: 探讨经腹式全子宫切除术后病人留置镇痛泵的尿潴留情况及护理预防措施.

12、Stopping illegal delivery can decrease no necessary hysterectomy.

杜绝非法接生可减少不必要的子宫切除.

13、B. Hysterectomy is effective relieving chronic pelvic pain in some women, who have completed child bearing.

子宫切除术对部分患者的慢性盆腔痛有效, 这些患者必须是已育的.

14、Methods: 26 patients who were scheduled to receive radical hysterectomy were enrolled in this study.

方法: 26位择期行宫颈癌根治术的患者入选本实验.

15、Aim To study the clinical value of nursing way and laparoscopic in hysterectomy.

目的探讨腹腔镜子宫切除术的护理方法及临床价值.

16、Objective To study clinical value of the bipolar coagulation in laparoscopic hysterectomy.

目的探讨超声刀在腹腔镜下进行全子宫切除的应用价值.

17、Descending Perineum Syndrome: Are Abdominal Hysterectomy and Bowel Habits Linked?

会阴下降综合征 —— 腹式子宫切除术和肠排便习惯有关系 吗 ?

18、Objective To explore the nursing care and cooperation of total hysterectomy with laparoscopy.

目的探讨腹腔镜下子宫全切除术的护理和配合.

以上是简答网为您整理的hysterectomy怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于hysterectomy的用法、hysterectomy的释义、hysterectomy的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/hysterectomy>